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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:713 Underlättande av transporter vid mottagande av 
värdlandsstöd 

När Sverige blir medlem i Nato kommer mottagande av värdlandsstöd att vara 
en avgörande fråga. 

Detta är något som kommer att påverka hela Sverige när vi både måste kunna ta 
emot och avlämna militärfordon till andra länder. 

Inom Sverige har Försvarsmakten i dag ett undantag för att kunna transportera 
större och tyngre militärfordon på det svenska vägnätet.

En viktig fråga framåt kommer att vara att ha ett bra samarbete med våra 
grannländer i Norden, så att Försvarsmakten och andra länders försvarsmakter 
kan transportera militärfordon över landsgränserna utan att behöva ansöka om 
speciella tillstånd som ska gälla under en viss period. Detta är viktigt för att 
underlätta för Sveriges mottagande av värdlandsstöd. 

Denna fråga är också viktig ur både ett EU-perspektiv och ett Natoperspektiv 
när Nato nu utvidgas i vår närhet. 

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är följande: 

 

Avser statsrådet att verka för att underlätta transporter vid mottagande 
av värdlandsstöd i Sverige? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-25
Besvaras senast
2023-05-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


